

Styremøte Tromsø Ryttersportsklubb 14.01.2026

Til stede: Yvonne Ålangen, Jan Roger Vollan, Varg Gundersen, Ann-Lill Johansen Rosvold, Marit Falkegård, Martin Bendiksen, Ragnhild Wold

Sak	Ansvarlig	Frist
1. <u>Møte med valgkomiteen</u> Lise Zimovski Johansen (leder), Siv-Tonje Stenhaug Christensen og Linn Tangen utgjør valgkomiteen for 2025/2026. Samtaler rundt de vervene som er på valg, som er leder, nestleder, styremedlem med ansvar for anleggskomite, styremedlem med ansvar for oppstallørkomité og varamedlem. Viktig at de som skal inn i de ulike vervene er motivert for å bidra, da styret fortsatt er å regne som et arbeidende styre med bl.a. arbeidsgiveransvar all den tid vi ikke har noen daglig leder. Mange oppgaver ift. økonomi, drift, møter med kommune, revisor, etc. som må følges opp. I tillegg videre arbeid med utredning av utskilling av anlegg fra klubb, som det er tidligere årsmøtevedtak på. Fordel om nye styremedlemmer har noe erfaring/kunnskap innenfor forretningsutvikling/drift.	Alle	
2. <u>Økonomisk situasjon</u> Per i dag er det 937 636 kr på konto. Utestående fordringer fra kunder på 233 942 kr. Klubben har selv ubetalte regninger til snarlig forfall på 234 866 kr. Det har kommet et brev til styret fra vår revisor Revicom. Oppsummert er den økonomiske situasjonen betydelig bedret sammenliknet med våren 2024, da det forelå et betydelig underskudd som ikke kom tydelig fram i årsregnskapet pga. betydelige avskrivninger. Revisor påpeker at klubben ikke har noen økonomisk buffer, og det vises til et stort og udekket behov for vedlikehold på anlegget. Klubben løper dermed som eier av anlegget en ikke ubetydelig økonomisk risiko mtp. uforutsette utgifter og utgifter til nødvendig oppgradering og vedlikehold. Det foreligger årsmøtevedtak fra 2024 på at det skal gjøres kartlegging ift. å skille klubb og anlegg, som også er revisors klare anbefaling. Det har vært avholdt møte med Fløya ift. råd for prosessen, da de har gjort det samme tidligere. Det er planlagt møte med Tromsø	Alle	27.01.26

kommune 16.01.26 for å arbeide videre med dette. Det er behov for både strategiske grep og en omstrukturering ift. dagens organisasjonsform. Sak følges opp på snarlig nytt styremøte med revisor til stede, planlagt til 27.01.26.		
3. <u>Ansattssituasjon</u> Kelly er tilbake fra ferie fra og med 12/1. Sara J er tilbake fra ferie fra og med 19/1. Agata fortsatt sykmeldt 60% fram til begynnelsen av februar, hun er borte mandag, onsdag og fredag og jobber full dag tirsdager og torsdager når hun har undervisning i rideskolen. Joris fungerer veldig godt i sin stilling og har vært et positivt tilskudd til staben. Det planlegges for personalmøte 4. februar kl 18.30. Ann-Lill sender ut innkalling. På møtet vil det bli gått gjennom daglige rutiner i stallen inkl. eventuelle endringer, før disse skrives ut og henges opp. I tillegg informasjon om arbeidet som skal påbegynnes mtp. å skille klubb og anlegg, og potensielle konsekvenser dette vil ha for anlegget og driften.	Yvonne og Ann-Lill	04.02.26
4. <u>Rideskoledrift</u> Vårens kurs har totalt 60 elever. Dette er en liten nedgang fra 63 elever i høstsemesteret. Vi har per i dag 10 hester i rideskolen, derav 7 små ponnier (Pippi, Lasse, Tamlin, Lightning, Jasmin, Eragon og Elias) og 3 større ponnier (Livia, Kiko, Sonja). Noen av hestene har vært halt til og fra i vinter (Jasmin, Livia og Tamlin). Tilsyn fra veterinær har ikke påpekt noen større funn og de har blitt behandlet med konservative tiltak. Det er fortsatt et stort behov for større hester for å kunne tilby kurs til flere ungdommer og voksne, og dermed kunne øke inntektene i rideskolen. Noen av ponniene begynner også å bli lei og er modne for pensjon fra rideskolen. Det letes kontinuerlig, men bør også annonseres på Finn, Facebook, etc. Ann-Lill og Martin tar ansvar for utarbeiding og snarlig publisering av annonse. Elias er under tilridning hvor både voksne og unge ryttere bistår. Han er per i dag ikke klar for å brukes i normal rideskoledrift, men brukes på leie-timer. Viktig med jevn trening framover for å få han klar til å kunne	Ann-Lill og Martin	01.02.26

brukes mer i rideskolen. Joris bistår med longering/bakkearbeid x 2 per uke. Eragon fungerer nå godt både på kurs og med PSG og er klar til å brukes for fullt i rideskolen. <u>Vedtak:</u> Enstemmig vedtatt at Ann-Lill har ansvaret for fordeling av hester til PSG og SG mens rideskolesjef er sykmeldt. <u>Vedtak:</u> Som hovedregel skal det prioriteres at PSG og SG får delta på relevante helgekurs og stevner med skoleponniene, både for bedre utdanning av ponnier og for motivasjon/belønning for arbeidet PSG og SG legger ned. Pga. sykefravær blant ansatte er det for tiden Ann-Lill som følger opp PSG og SG og hun holder fortløpende kontakt med sportskomiteen ift. kurs som er aktuelle. Ulike alternativer ift. organisering av PSG og SG diskuteres, og skal følges opp på neste styremøte.		
5. <u>Unntatt offentlighet</u>		
6. <u>Anlegg</u> • <u>Skilt nordenden av nystall og i ridehusene</u> Utarbeidet av Martin. Printes ut og henges opp ila. uka. • <u>Port i nordenden store ridehus</u> Hørmann har fortsatt ikke gitt oss tidspunkt for reparasjon. Jan Roger purrer. • <u>Varmepumpe i cafeen</u> Vi har fått hentet inn flere ulike tilbud. Jan Roger går gjennom de ulike tilbudene som er hentet inn og presenterer disse for styret. Han gis fullmakt til å velge det beste tilbudet ut fra pris, effekt og hvor raskt vi kan få den montert. Må bestilles snarest. • <u>Vindu i leilighet 1. etg</u> Er bestilt og forventes levert om 2-3 uker. Vi sender forespørsel til Erlend Johansen om å sette dem inn på dugnad, Jeanette følger opp. • <u>Nødllys mangler i begge ridehus</u> Utgåtte lysrør, kronglete skifting da det kreves lift. Varg får ansvar for å hente inn tilbud for	Jan-Roger (port, varmpumpe, vinduer, timer, hengerplasser, befaring ift.ombygging av bokser gammelstall) Martin (skilt) Ragnhild (ridebunn) Marit (rutiner for kveldsstell, oppdatere fôringslister, hengerplasser) Jeanette (vanningsanlegg, brønn) Varg (nødllys, befaring ift. ombygging av bokser gammelstall)	27.01.26

utskifting av nødlys (Bravida, Eltro, JM Hansen, etc.). Vurdere nødlys som festes lenger ned på veggen og er lettere å skifte ved behov? Tilbudene presenteres for styret per mail eller på neste styremøte. <u>Vanningsanlegg</u> Fungerer ikke pga. at pumpa og vannrørene har frosset. Sistnevnte har frosset fordi varmekablene har vært skrudd av / ledning trukket ut. Jeanette foreslår at det kjøpes inn 2 tromler med lange slanger + 2 spredere som kan brukes til å vanne i ridehusene. Slangene kan kobles til via vaskespiltene. Dette systemet kan dermed også brukes til å vanne i lille. Vedtas enstemmig at vi går til innkjøp av dette. Vanning skal utføres på dagtid av de ansatte, etter instruksjoner fra leverandør av ridebunn og styret. Jeanette får ansvar for innkjøp. <u>Brønn</u> Ikke vært problemer med for lite vann på anlegget etter utsprenging av brønn i høst. Filter i brønn må skiftes, men dette må gjøres når det er mildvær. OBS: Kontakten til varmen var nå trukket ut igjen – det må lages et system for å kunne låse av brønnhuset så ikke uvedkomne får tilgang til dette. Jeanette tar ansvar for innkjøp og montering av beslag/lås. <u>Påfyll av masser store ridehus</u> Massene er bestilt og skal hentes snarlig i Sandefjord hos Walber Equestrian. Sannsynlig leveranse i februar. Oppskrift for vedlikehold (vanning, prepping, etc) skal henges opp i ridehus. Ragnhild følger opp. <u>Timer til vifteovn tørkerom skolestall</u> Ulike løsninger skissert. Den som ble installert i tørkerom privatstall har fungert veldig bra, og kan også styres via app. Jan Roger kontakter JM Hansen og ber om at de installerer samme type som i tørkerom privatstall. <u>Hengerplasser</u> Oppdatering av liste/kart. Nye oppstallører som ønsker hengerplass er Sigrid Brekke og Leif-Even Nilsen, Jan Roger eller Marit kontakter disse når plass er tildelt. <u>Utnyttelse av boksplasser</u>		
---	--	--

Først og fremst er det mangel på bokser til større hester, noe som begrenser mulighetene for å ta imot nye oppstallører, og dermed inntekspotensialet. Forslag til ombygging i gammelstallen for å få flere bokser som passer til større hester. I tillegg er det behov for å utbedre/slå sammen og lage større bokser til skoleponniene i gammelstall da flere av disse boksene er svært små. Saken oversendes til anleggskomiteen som skal gjøre en befaring og komme med forslag til løsning til styret. • <u>Diverse</u> De nye massene til ridebunnen leveres i sekker og må lagres utendørs inntil videre. For fremtiden mulig å sette opp f.eks. en plathall e.l. hvor maskiner og annet utstyr kan oppbevares så det er mer beskyttet mot vær og vind?		
7. <u>Styrearbeid, roller og fordeling av oppgaver</u> Betydelig merbelastning siste tid pga. sykefravær og ferieavvikling hos ansatte, møtevirksomhet og arbeid opp mot årsmøtet. Ann-Lill har behov for mer bistand ift. spesielt personaloppfølging ift. rideskolen og daglige arbeidsoppgaver for ansatte. Jeanette går inn og bidrar her når hun har mulighet, og bistår ift. utarbeidelse av rutinene.	Alle	
8. <u>Hallplan – teknisk løsning og oppdatering mtp. tidspunkt for vårens kurs m.m.</u> Dagens løsning er tungvint å oppdatere og lite tilgjengelig. Ragnhild og Jeanette har forhørt seg hva andre klubber og rideskoler bruker, og f.eks. Google Calendar er nevnt. Delegeres til Sportskomiteen og IT-ansvarlig Martin å teste ut de ulike løsningene, og komme tilbake til oss med en anbefaling. Ann-Lill sender kursplan for rideskolens vårsemester og Sportskomiteen sender oppdatert oversikt over klubbtreninger for vårsemesteret til Jan Roger slik at han kan oppdatere hallplanen på hjemmesiden i påvente.	Sportskomiteen + Martin + Jan Roger	27.01.26
9. <u>Oppdatering av regelverk mtp. hardhendt håndtering av hest</u>	Jan Roger	21.01.26

Forslag til tekst: «All håndtering og trening av hest ved vårt anlegg skal utføres med respekt og i samsvar med forskrift om velferd for hest, det vil si uten at hesten utsettes for smerte, lidelse eller unødig stress.» (https://lovdata.no/dokument/SF/forskrift/2005-06-02-505/KAPITTEL_3#KAPITTEL_3) Vedtak: Vedtas enstemmig at ovennevnte forslag implementeres i stallreglement- og ridehusreglement. Jan Roger oppdaterer regelverkene på nettsiden.		
10. Innsendt sak – lage plakater og festet innlegg (med bilder) med full rutine for kveldsstell Martin og Marit lager hhv. skilt og innlegg på Oppstallørsiden. Sak angående permanent løsning for hvor møkka fra ridehusene skal tømmes og oppbevares oversendes til Anleggskomiteen som gir tilbakemelding til styret per epost eller på neste styremøte.	Oppstallørkomiteen + Martin (skilt) og Anleggskomiteen (løsning for møkk fra ridehusene)	27.01.26
11. Status søknader Marit informerer om innsendt søknad til Equinor om aktivitetsmidler (ikke besvart), Ishavskraft om midler til ny rideskolehest (svar forventes i februar/mars -26) og til NIF for spillemidler til utstyr innkjøpt i 2025 (svar forventes i mars/april -26). Samfunnsløftet lanserer en ny søknadsordning 02.03.26 for Aktivitetsglede. Ordningen retter seg mot de som skal gjennomføre et prosjekt som er allmennyttig – altså prosjekter som skal bidra til fellesskapets beste, og som ikke har et kommersielt formål. Prosjektene kan være alt fra arrangementer som festivaler, samlinger og konferanser til innkjøp av utstyr, uniformer, drakter og instrumenter. Mulig å søke midler til prosjektet «Hesteglede for personer med demens» her? Ny terapihest? Varg kontakter Veronica ift. utarbeidelse av søknad. «Krafttak for ridebunner» har søknadsfrist to ganger per år, i april og oktober. Vurdere å søke om toppdekke til utebanen neste søknadsrunde?	Alle	
12. Årsmøte 2026 Utsettes til neste styremøte pga. tidsbrist.	Alle	
13. Stallplasser	Marit	Snarest

Miriam Bait (nystall – boks nr 9), Emma Sørensen (nystall – boks nr 6) og Agata Chryc-Sieczak (gammelstall - boks nr 7) har sagt opp sine stallplasser, samtlige med utflytting 28. februar. Emma Sørensen har i ettertid sendt epost der hun har ombestemt seg og spør om å beholde plassen. Jeanette Johansen har spurt om å få overta boks nr 9 fra 1. mars da hun skal kjøpe mattene som ligger i denne boksen, og det er vanskelig å flytte over mattene. Hun er inneforstått med at hun da samtidig må bytte utstyrsskap og tørkeplass. <u>Vedtak:</u> Emma Sørensen får beholde stallplass, men må tegne ny kontrakt da alle oppstallører uansett skal fases over på ny kontrakt. <u>Vedtak:</u> Jeanette Johansen får bytte fra boks 8 til boks 9 fra 1. mars.		
14. <u>Videre plan</u> • Styremøte med revisor planlegges til 27.01.26 kl 18.30 (med forbehold om at det passer for revisor). • Personalmøte onsdag 4. februar kl 18.30 i cafeen. • Medlemsmøte planlegges ila. februar.	Alle	